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Vragen van het lid Van Bochove
(CDA) aan de ministers voor Wonen,
Wijken en Integratie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over staatssteun
aan woningbouwprojecten.
(Ingezonden 20 november 2009)

1
Bent u bekend met de aanhoudende
onduidelijkheden in het veld over
staatssteun aan
woningbouwprojecten in het kader
van de crisismaatregelen? Bent u
tevens bekend met twee versies van
«Veelgestelde vragen over
staatssteun»1, 2 op de site van
SenterNovem en het document
«Frequently asked questions» van de
Vereniging van Nederlandse
Gemeenten (VNG) over dit
onderwerp?3

2
Bent u bereid deze vragen met grote
spoed (binnen de kortst daarvoor
gestelde termijn) te beantwoorden,
gezien het belang van een duidelijk
signaal richting de uitvoerders van de
eerste tranche van de
stimuleringsregeling woningbouw
2009?

3
Kunt u uiteenzetten waarom in één
versie van het document
«Veelgestelde vragen over
staatssteun» in een alinea gesproken
wordt over «Steun aan kopers»,

terwijl deze optie in het andere
document niet wordt genoemd?
(vergelijking tussen bron a en b)

4
Kunt u uiteenzetten op welke wijze
een gemeente steun kan geven aan
particulieren, terwijl ze zich ook moet
houden aan de criteria van de
tijdelijke regeling
woningbouwprojecten, waaronder
een omschrijving van het
bouwproject en een opgave van
locatie, onverminderd de gestelde
voorwaarden op de site van
SenterNovem onder «veelgestelde
vragen»2? Of deelt u de opvatting dat
dit niet mogelijk is? Kunt u, als steun
aan particulieren in het kader van de
staatssteunregels volgens u wel
mogelijk is, dit nader en eenduidig
onderbouwen?

5
Is er naast de voorgaande «catch 22
situatie» rondom subsidies aan
kopers, er ook niet een
onmogelijkheid om steun te geven
aan bedrijven zonder deze steun te
moeten melden aan Brussel, mede
gezien de grens van de
de-minimisregeling en de hoogte van
de gemiddelde steunbijdrage? Zo
nee, hoe ziet u een dergelijke steun
concreet voor ogen (te organiseren
binnen de strikte termijnen die u in de
regeling heeft gesteld)?

6
Vindt u het niet vreemd dat noch de
VNG noch een gerenommeerd
advocatenkantoor, mede gebaseerd

op informatie van SenterNovem,
helder kan aangeven of de subsidies
van gemeenten aan derden
staatssteun is? Hoe verhoudt dit met
uw opmerking in het algemeen
overleg van 22 september 2009 dat
SenterNovem een «vrij helder
verhaal» heeft?

7
Kunt u uiteenzetten hoeveel
meldingen zijn gedaan bij het loket
Staatssteun bij het ministerie van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties?

8
Kunt u uiteenzetten hoeveel vragen er
aan EuropaDecentraal zijn gesteld
naar aanleiding van de
stimuleringsregelingen (tranche 1 en
tranche 2)?

9
Bent u bereid alle gemeenten binnen
één week na indiening van deze
vragen middels een brief
gemotiveerd aan te geven dat er al
dan niet sprake is van staatssteun en
hoe te handelen?4

10
Bent u bereid de gehele
stimuleringsregeling woningbouw
(tranche 1 tot en met3 aan te melden
bij Brussel en dringend en met grote
spoed de Europese Commissie te
verzoeken om een nationale
vrijstelling van de staatssteunregels
in het kader van de
stimuleringsregeling woningbouw?
Kunt u dit nog voor het einde van de
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termijn van Eurocommissaris Kroes
regelen? Zo nee, waarom niet?

1 SenterNovem, Veelgestelde vragen over
staatssteun (onder Publicaties)
http://www.senternovem.nl/mmfiles/
Veelgestelde_vragen_over_staatssteun_
Tijdelijke_stimuleringsregeling_woningbouw_
200_tcm24-311337.pdf
2 SenterNovem, Veelgestelde vragen over
staatssteun (onder Veelgestelde vragen)
http://www.senternovem.nl/mmfiles/
Veelgestelde%20vragen%20over%20
staatssteun_tcm24-318275.pdf
3 VNG, Frequently asked questions
http://www.vng.nl/Documenten/Extranet/
Fei/WenE/Faqs%20Woningbouw%20en%20
staatssteun.doc
4 Binnen één week in verband met het
spoedeisende karakter.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen 2


